

**GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE**

**ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE**

No. 80
SECRET/96/Add.2
16 May 1958

SCHEDULE XXII - DENMARK

Authority to re-negotiate

At its meeting of 2 May 1958 (IC/SR.38) the Intersessional Committee granted authority to the Government of Denmark to enter into negotiations under the terms of Article XXVIII:4 with respect to the items listed in SECRET/96.

Any contracting party wishing to claim a "principal supplying interest" or a "substantial interest" in the sense of Article XXVIII should communicate with the Danish Government without delay and inform the Executive Secretary. Any such claims, if accepted by the Danish Government, will be deemed to be a determination of interest by the CONTRACTING PARTIES in the sense of Article XXVIII:1. Statistical data, supplied by the Danish Government, are contained in SECRET/96/Add.1 and SECRET/96/Add.1/Corr.1.

LISTE XXII - DANEMARK

Autorisation de renégociation

Au cours de sa réunion du 2 mai 1958 (IC/SR.38) le Comité d'intersession a autorisé le Gouvernement danois à engager des négociations au titre de l'article XXVIII:4, concernant les produits énumérés dans le document SECRET/96.

Toute partie contractante qui demande que soit reconnu son "intérêt de principal fournisseur" ou son "intérêt substantiel" au sens où l'entend l'article XXVIII devra se mettre promptement en rapport avec le gouvernement du Danemark et en aviser le Secrétaire exécutif. Si le gouvernement du Danemark reconnaît un tel intérêt, son acceptation sera réputée reconnaissance d'intérêt par les PARTIES CONTRACTANTES au sens où l'entend l'article XXVIII:1.

On trouvera dans les documents SECRET/96/Add.1 et SECRET/96/Add.1/Corr.1 les données statistiques communiquées par le gouvernement du Danemark.